
REFERAT FRÅ STYREMØTE I LUSSEVIKA HAVN 03.10.23 
 
Desse møtte: Rolf Marcus, Espen, Terje, Sigurd, Ove, Harald                                                      Forfall: Ingen 
Gjest Trond Gjermund Haugen 
 

Namn E-post Mob 
Sigurd Trones sigurd.trones@gmail.com 95463757 
Rolf Marcus Eskeland rolf.eskeland@lyse.net 91669404 
Harald Reime harald@prima.as 97171633 
Ove Anestad ove.aanestad@nortura.no 91187621 
Espen Regevik er@mandalbil.no 90996133 
Terje Fidjeland tf@svea.no 46839100 

 
Saker Status Ansvar 

1. Styret 

Leder: Sigurd Trones 
Medlemsliste/kontingent: Terje Fidjeland 
Vedlikehald og dugnad: Harald, Ove 
Forsikring: Rolf 

 

2. Dugnad 14 Oktober Det er behov for 2 frå Styret på dugnaden 
 

Terje, Sigurd 
 

3. Åpent Medlemsmøte 14 
Oktober 2023 

Styret planlegger eget åpent medlemsmøte i høst, ref årsmøte vedtak :          
nye felles vedtekter for 1 havn. 
Leie av Betel for å arrangere åpent medlemsmøte den 14 Oktober.  
 
Separat innkalling sendes alle med båtplass.  

 
Sigurd 

4. Agenda Åpent Møte  

  

Agenda Møte 14 Oktober 2023. 

1. Litt informasjon om nye vedtekter og endringene fra de gamle 

Sigurd og Trond 
Gjermund 



2. Eventuelt opprette en gruppe som kan jobbe med vedtektene frem 
mot en gitt dato for eksempel medio februar.(forslag Styret ?) 

3. 1 båtplass er 1 stemme 
4. Sende forslag til nye vedtekter på «høring» til alle med båtplass. 

Bruke ca 2 måneder som svarfrist på høringen 
5. Så setter gruppen seg sammen og går gjennom innspill og lager nye 

omforente vedtekter. Gjerne legger de nye vedtektene ut på 
hjemmesider osv. 

6. Nytt felles åpent møte slutten av mai tidlig juni hvor disse presenteres 
for de som er interesserte 

7. Presentere disse og få de vedtatt på årsmøte.  

 

5. Gjennomføring Årsmøte 
2024, forslag til 
dagsorden. 

Det har vært spilt inn mange ganger at det er ønske om et eget årsmøte bare 
for havnen. 

Årsmøte i havnen er samme dag som årsmøte i SLV. 

Dagsorden blir da noe slikt 

: Først kjører et vanlig årsmøte i SLV. Med all poster. Så avsluttes dette. Salen 
«tømmes». Og en venter en stund, om dette i praksis blir 15 minutter eller 30 
minutter. Er ikke viktig. Men at en så gjennomfører et årsmøte for havnen.  Med 
ny registeringer av fremmøtte osv. 

Styret jobber videre med dette. 

 

Sigurd 

 
Klepp 31.10.2023 
Ref Sigurd 


